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„Nagyon fontos a részvétel, mert minden 
ellenzéki szavazat egy szög  

az orbán-rezsim és a Ner koporsójába!“
lapunk augusztusi számában sokat beszélgettünk Dobrev Klárával, a DK európai parlamenti képviselőjével az európai Unióról, a magyaror-

szági helyzetről, az egyre keményedő autoriter politikai berendezkedéséről. Mivel Dobrev Klára továbbra is aktív szereplője marad a magyar 
belpolitikának, így az önkormányzati választások előtt főleg ebben a témakörben kérdeztük, illetve az ezzel összefüggő uniós tervekről.

a Demokratikus Koalíció egyik legfontosabb cél-
kitűzése volt, hogy a korrupt magyar rendszert 
megkerülve az ellenzéki vezetésű önkormányzatok 
közvetlenül az unióhoz forduljanak támogatásért, 
mert így a támogatások nagy része nem kerülne 
Mészáros és társai amúgy is agyontömött zsebébe. 
Most megvalósulni látszik ez a terv, mondj nekünk 
erről néhány részletet.
Ami biztosnak látszik, hogy Orbán politikája miatt 
2021-től sokkal kevesebb EU-s támogatás fog jönni 
Magyarországra. Ráadásul ezeknek a jelentős része 
is csak akkor fog megérkezni, ha a Fidesz hajlandó 
tisztességes, demokratikus, korrupciómentes köz-
életet teremteni. Ennek úgy látom, kicsi az esélye. 

Ezért most azon dolgozom képviselőtársaimmal 
együtt, hogy az EU intézményei a korrupt Orbán 
kormányt kikerülve közvetlenül támogassák a 
tisztességes magyar önkormányzatokat, civil szer-
vezeteket, kutató intézeteket. Az önkormányzatok 
közvetlenül pályázhassanak Brüsszelbe és a  támo-
gatási döntést kormánytól független intézmények 
hozzák meg.
Kimondhatjuk tehát, hogy Dobrev Klára személye 
a garancia arra, hogy az ellenzéki vezetésű önkor-
mányzatok közvetlenül az eU-tól kapnak fejlesztési 
pénzeket?
Nem vagyok egyedül. Az Európai Parlament több-
sége pártállástól függetlenül megveti az illiberá-

lis demokráciát építő Orbán kormányt. Azt, hogy 
ezért a kormányt felelősségre vonják, az ma már 
úgy látom, hogy nem kérdés. Most az a felada-
tunk, hogy a kormány ne tudja magával rántani az 
országot is.
ennek természetesen az is feltétele, hogy minél 
több városban jöjjön létre ellenzéki, demokratikus 
vezetésű önkormányzat október 13. után?
Meg kell mutatnunk a világnak és Európának, hogy 
Orbán nem egyenlő Magyarországgal. Erre nagyon 
jó alkalom a városaink és falvaink jelentős részét a 
Fidesz helyett tiszta kezű demokraták vezetik. 
Hogy látod, az ellenzéki, demokratikus vezetésű 
önkormányzatoknál elkezdődhet európa alulról 
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történő visszaépítése, amelyet orbán az elmúlt ki-
lenc évben nagy vehemenciával rombolt le felülről?
A Fidesz polgármesterei az elmúlt 10 évben nem a 
választóit képviselte, nem küzdött meg akár a kor-
mánnyal is a település érdekeiért, hanem szolgai 
módon végrehajtotta a Fidesz és Orbán parancsa-
it. Az a dolgunk, hogy október 13 
után az önkormányzatok ismét a 
városokat, falvakat és ott lakó em-
bereket szolgálják és ne a Fidesz 
oligarchák érdekeit. 
az önkormányzati váltásoknál 
máris látunk kihullani csontvá-
zakat, nem is keveset: ilyen volt 
Hódmezővásárhelyen vagy Szom-
bathelyen, ahol nem csupán a pol-
gármester, de a képviselőtestület 
sem fideszes, következésképp nem 
tudták akadályozni az ellenzéki 
polgármester munkáját. elérik ezek az eU ingerkü-
szöbét, hiszen ma már nagyon rajta tartják szemü-
ket Magyarországon?
Orbán teljes tévedésben van ha azt hiszi, hogy 
pávatáncolhat tovább. Amit itthon mond, az pár 

órán belül Európa legtöbb nyelvére lefordítva 
ott van a döntéshozók asztalán is. Nem hazudoz-
hat szabadon és ezért mi DK-s EP-képviselők is 
nagyon sokat dolgozunk. Vége van annak a vi-
lágnak, amikor csak a Fidesz hangját hallották 
külföldön. 

Mit gondolsz, bent marad a Fidesz az európai nép-
pártban, hiszen egyre többen tartják fontosnak a 
jogállamisági kritériumokat, amelyben mi állunk  
legrosszabbul az eU-ban?
Nagyon remélem, hogy nem. Ha a Néppárt kicsit is 

hajlandó a saját elvei szerint politizálni, akkor nem 
tűrhetik meg maguk között Európa rombolóját. Na-
gyon sok néppárti képviselővel is összebarátkoz-
tam az elmúlt hónapokban, akiknek szintén tele 
van a hócipője Orbán politikájával. 
végezetül mit tanácsolsz a magyar választóknak? 

Akik eddig mintha beletörőd-
tek volna Orbán leváltásába, 
de az egységes ellenzéki fel-
lépés, a Fidesz látható félelme 
Budapest elveszítésétől talán 
feléleszti bennük a szavazati 
hajlandóságot.
Elsősorban azt tanácsolom, 
hogy igyekezzenek minél töb-
bet olvasni, minél több helyről 
tájékozódni. Akihez csak a ha-
zug kormány propaganda jut 
el, az nem tud jó döntéseket 

hozni. Ezért is örültem, hogy az Új Köztársaságért 
Alapítvány elindítja új kiadványát. De a legfontosabb 
tanácsom, hogy mindenki menjen el szavazni, min-
den szavazat számít és minden ellenzéki szavazat 
egy szög az Orbán-rezsim és a NER koporsójában.

Azon dolgozom képviselőtársaimmal együtt, hogy az 
EU intézményei a korrupt Orbán kormányt kikerülve 

közvetlenül támogassák a tisztességes magyar 
önkormányzatokat, civil szervezeteket, kutató intézeteket. 

Az önkormányzatok közvetlenül pályázhassanak Brüsszelbe, 
és a támogatási döntést kormánytól független  

intézmények hozzák meg.

„

”
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botrányos helyzetben az oktatás

Az Index cikket írt Song Simonról, a Fidesz kispesti önkormányzati képvi-
selőjelöltjéről, egészen pontosan arról, hogy a magyar anyától és japán 
apától származó reménybeli politikus meghökkentő, durván bevándorló- 
és bevándorlásellenes szövegeket és fotókat posztolt ki a Facebookjára. A 
magas labdát nem más, mint Miyazaki Jun (a fotón), a DK magyar anyától 
és japán apától Pécsett született terézvárosi önkormányzati képviselője-
löltje ütötte le. „Song Simon (...) bemutatta, hogy milyen az, ha valaki meg-
tagadja származását és feláldozza identitását a pártpolitika oltárán. A félig 
japán jelölt szerint ugyanis nem szabad Európába engedni az idegen kul-
túrákból származókat.”

Miyazaki Jun ezután először arra figyelmeztet-
te Songot, hogy ne lepődjön meg, ha eléri  őt 
az általa is táplált bevándorlóellenes gyűlölet, 
s azt üzente neki, hogy a DK szerint nincs szük-
ség magyarságbizonyítványt osztogató figu-
rákra, majd ezt írta: „röhejes, hogy a fideszes 
Song ilyen szerepre vágyik, mintha ő maga a 
magyar nemzet szívcsakrájában fogant volna 
csodaszarvas és turulmadár kumisz áztatta 
nászában.”

– Indul a tanév, de lassan elfogy-
nak a tanárok – figyelmeztet Arató 
Gergely frakcióvezető-helyettes. 
Évek óta tartó problémák vannak 
az oktatási rendszerben, amelyek 
nehezítik a tanulók, a szülők és a 
pedagógusok életét, és minden 
tanévkezdéskor gondokat okoz-
nak. Még mindig használhatatlanok a kötelezően előírt tankönyvek, 
nem készültek el a felújítások a tavaly működésképtelenné vált iskolák-
ban, ráadásul a cafeteria-rendszer adóztatása miatt lényegében meg-
szűntek azok az iskolakezdési támogatások, amelyeket a vállalatok a 
dolgozóknak nyújthattak. De van egy olyan probléma, amely alapjai-
ban veszélyezteti az oktatást: az egyre nyomasztóbb pedagógushiány. 
A szakszervezetek és a közszféra állásportáljának információi szerint a 
tanárhiány ezres nagyságrendű. Vannak olyan iskolák, ahova teljes ta-
nári kart keresnek, s vannak olyanok is, ahová bármilyen szakos tanárok 
kellenek, annyira nincs megfelelő tanerő. A kormány cserben hagyja a 
pedagógusokat, béreik messze elmaradnak a versenyszféra béreitől, 
miközben a munkaterhelésük nagy, s ennek jó része fölösleges admi-
nisztráció. Érdekes, arra van pénz, hogy orbánék Kurdisztánban építsenek 
százmilliókból iskolát, de a magyar gyerekek sorsa hidegen hagyja őket.

van, akinek megéri, hogy saját 
származását is megtagadja

orbán viktornál és kormányánál nincs jobb 
fogamzásgátló a világon

A Demokratikus Koalíció szerint pillanatnyilag nincs jobb 
fogamzásgátló, mint Orbán Viktor és kormánya.  

A Fidesz intézkedéseinek köszönhetően rekordkevés 
gyerek született Magyarországon, ugyanis szüleik jobbnak 

látták, ha ezek a gyerekek inkább Németországban, 
Angliában, vagy Hollandiában látják meg a napvilágot. 

A hazug családtámogatási rendszer pedig csak arra 
jó, hogy az amúgy is tehetős fideszes kör még jobban 
éljen belőle. Lehet, hogy Orbán Viktor úgy gondolja, 

hogy ő megfelelő kedvcsináló ahhoz, hogy a magyarok 
elkezdjenek tömegesen szaporodni, ám a valóság ezzel 
szemben az, hogy a legtöbbet azzal segítené, ha inkább 

eltűnne álkeresztény gondolataival együtt.

Molnár Csaba európai parlamenti képviselő, a DK ügyvezető alelnöke szerint a Fidesz-kormány továbbra
is jobban akarja tudni, hány gyermeket is kell vállalnia egy jó magyarnak.

A szőnyeg szélére állították az Orbán-kormány képviselőit. Minden okuk megvolt 
rá. A Fidesz-kormány az utóbbi években szisztematikusan lebontotta az ország 
demokratikus intézményeit, lábbal tiporta a magyar polgárok jogait, és az uni-
ós jogszabályokat is. Az Európai Parlament által indított eljárást Orbán minden 
reménye ellenére az Európai Tanács sem állította meg, az eljárás tovább foly-
tatódik. A pávatáncnak vége, a kormánynak most felelnie kell a tetteiért. Bármit 
hazudik a kormánypropaganda, Varga Judit igazságügyminiszter nem Magyar- 
országot, hanem a korrupt Orbán-rendszert jött védeni Brüsszelbe, Magyarország 
polgáraival szemben.

az európai Tanács sem kegyelmez orbánnak
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Ami két étvizede még álomnak tűnt, mára a meg-
valósítás küszöbére került – Ursula von der Leyen 
hivatali ideje első 100 napjában beterjeszti a tisz-
tességes megélhetést biztosító minimálbér javasla-
tát, azaz a Fidesz által is megszavazott jobboldali 
politikus a Demokratikus Koalíció programját tá-
mogatja. Dobrev Klára, az Európai Parlament DK-s 
alelnöke elmondta, hogy megválasztását követően 

Ursula von der leyen is támogatja  
az európai minimálbér bevezetését
levélben gratulált Ursula von der Leyennek, 
akinek arra is felhívta a figyelmét, hogy elnöki 
programja sok ponton hasonlít a Demokrati-
kus Koalíció programjához. Válaszlevelében 
Ursula von der Leyen azt írta, hogy már hivatali 
ideje első száz napja 
alatt olyan javasla-
tot tesz, ami bizto-
síthatja, hogy az EU 
minden munkavál-
lalója igazságos mi-
nimálbért kapjon. Az 
európai minimálbér 

az átlagbér 60-70 százaléka lenne. 
– Ez azt jelenti, hogy az Európai Parlament alelnö-
keként nem vagyok egyedül azzal a programmal, 
hogy tisztességes életet élhessen minden európai 
polgár – mondta Dobrev Klára. – Von der Leyen az 
EU egyik legbefolyásosabb politikusa, aki bár más 
pártcsaládba tartozik – német kereszténydemok-
rata politikus –, mégis osztja ezt a víziót és ezt a 

szándékot. Az EP DK-s alelnöke szerint tehát lesz 
európai minimálbér, ennek létrehozásáért fognak 
dolgozni a következő egy-két évben. – Ez a levél 
sokat elárul arról is, milyenek a Fidesz európai kap-
csolatai, mit ért meg abból, hogy merre halad Euró-

pa. Az a Fidesz, ame-
lyik kényszerűségből 
megszavazta Ursula 
von der Leyent, egy 
olyan embert szava-
zott meg, aki a De-
mokratikus Koalíció 
programját fogja 

megvalósítani. Az a Fidesz, amely lázálomnak ne-
vezte az európai minimálbért, olyan bizottsági el-
nököt kapott, aki ezt fontosnak tartja, sőt, az első 
100 nap programjába illesztette.
Mindez újabb bizonyítéka annak, hogy a Fidesz ki-
szorult az európai politika fősodrásából. a DK prog-
ramja megvalósításában az európai minimálbér 
lesz az első lépés, ami hatalmas győzelmet jelent.

Már hivatali idejének első száz 
napja során javaslatot tesz arra, 

hogy az EU minden munkavállalója 
igazságos miniálbért kapjon.

Kemény kampány – varju lászlót, a DK kampányfőnökét kérdeztük

Dézsából öntik ránk a rémhíreket...
Egészen elképesztő történetekkel állnak 
elő. Hol azzal riogatnak, hogy migránsokat 
akarunk betelepíteni – amit mellesleg ti-
tokban és csöndben épp a kormány művel 
például Tatabányán –, hol azt mondják, le 
akarjuk bontani a kerítést, amit senki sem 
állított, Gyurcsány Ferenc Facebook-poszt-
jában le is hülyézte ezeknek a kitalálóit. 
De ez még mind semmi, mert a meredeken 
antidemokratikus kijelentéseiről ismert Kö-
vér László már azt állítja, hogy Gyurcsány 

polgárháborút akar. Még szerencse, hogy a 
harmadik világháború kirobbantásának ter-
vével eddig nem vádolták meg...
Hogy áll a DK a választások előtt?
Budapest 23 kerületében és 144 város döntő 
többségében az ellenzéki együttműködésben 
résztvevő pártok és civil szervezetek állítanak 
közös jelölteket, amelynek indulói közé ál-
talában városonként és kerületenként 2-3 fő 
képviselőjelöltet delegált a DK. Így az „egy az 
egy elleni” Fidesz kontra ellenzék csatában az 
ajánlásgyűjtés befejezése után több mint 500 
DK által delegált jelöltünk méretteti meg ma-
gát. Összesen 2410 DK-s vagy DK által támoga-
tott jelölt indul az önkormányzati választáson.
a megyékben viszont önálló listát állítanak 
a pártok?
A megyei közgyűlések tagjainak megválasz-
tásához együttműködésben 
és önállóan is indul a DK, itt 
a listáinkon 300 főt megha-
ladó jelölt lesz. Budapest 
minden kerületében és 21 
megyei jogú városban már 
létrejöttek a megállapodá-
sok, kettőben pedig részle-
gesen, ezeken a helyeken 
tehát összesen csaknem 
500 közös jelölt lehet. Min-
denütt törekedtünk az el-

lenzék elérhető legszélesebb körét megta-
lálni, és a közös indulásban részt venni, így 
27 helyen lesz polgármesterjelöltünk, köz-
tük a VII. kerületben Niedermüller Péter, a 
XI. kerületben László Imre, a XII. kerületben 
Élő Norbert, a XV. kerületben Németh An-
géla, a XVI. kerületben Nemes Gábor, vagy 
éppen a XVII. kerületben Gy. Németh Erzsé-
bet. Vidéken Glázer Tímea Győrben, Kata-
nics Sándor Veszprémben, Keresztes Csaba 
Zalaegerszegen, Ábrahám Tivadar pedig 
Mosonmagyaróváron indul.
Milyen eredménnyel lennél elégedett?
A 2014-ben megszerzett nagyságrendileg 
200 önkormányzati pozíció megduplázását 
tartjuk reálisnak a DK számára.
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az alapítvány mindig fontosnak tartotta a 
kommunikációt, az aktuális politikai helyzet 
bemutatását. ez a lap is ezt bizonyítja, amely 
széles körhöz szeretne eljuttatni olyan infor-
mációkat, amelyekkel máshol nemigen talál-
koznának.
Ez pontosan így van. Az Új Köztársaság Alapít-
vány a DK pártalapítványa, tevékenységében 
pedig nagyon fontos szerep jut a tájékoztatás-
nak, az ismeretterjesztésnek, a politikai kultú-
rának a fejlesztése. Azt hiszem, ebben úttörő 
tevékenységet végzünk, idén különösen nagy 
figyelmet fordítottunk a tájékoztatásra, még-
pedig a sokrétegű tájékoztatásra. Nagyon 
hiányzik Magyarországon a megfelelő tájé-
koztatás, a sajtószabadság durván sérült, s 
ezt nem csak saját bőrünkön érezzük, de a 
nemzetközi szervezetek is felhívták már erre 
a figyelmet. Ennek a hiánynak a pótlására ké-
szítettünk a párt értékrendjét tükröző kiadvá-
nyokat, szakpolitikai tanulmányokat, például 
az egészségügy, a külpolitika vagy agrárium 
területén. 
Idén mire fókuszált az alapítvány?
Különös hangsúlyt fektettünk az önkor-
mányzatiság kérdésére, azok működtetésé-
re, hiszen az önkormányzatok a demokrácia 
bölcsői. Vagy legalábbis annak kellene lenni-
ük, de az elmúlt időszakban Magyarországon 
jelentősen visszanyesték az önkormányzatok 
feladatait, számos helyen pedig valóságos kis-
királyságok alakultak ki, felszámolták a helyi 
demokrácia intézményeit, és anyagi függésbe 
taszították az embereket. Ilyen időkben az 

alapítvány tájékoztatási tevékenysége min-
den korábbinál szükségesebb, hiszen elmond-
juk az embereknek, hogy bátrabban vegyék 
kezükbe a sorsuk alakítását. Van ugyanis mö-
göttük támogatás és erő, széles körű össze-
fogás formálódott, amely a magyar politikai 
kultúra megváltozását is jelzi. Ez az összefo-
gás az önkormányzati választásokra tovább 
fog erősödni. Ne feledjük, az önkormányzatok 
szerepe még akkor is fontos, ha a kormány a 

feladataik egy részét maga alá gyűrte és köz-
pontosította. Ezzel a lappal olyan embereket 
is meg tudunk szólítani, akik a pártmédiából 
sok eseményről még csak nem is értesülnek, 
mert elhallgatják azokat.
az Új Köztársaság alapítvány számos kon-
ferenciát, műhelybeszélgetést rendezett az 
elmúlt években, s ha túl leszünk ezeken az 
egymást követő kampányokon, milyen ter- 
veitek vannak, most, hogy a DK jelentősen 
megerősödött?
Folytatni fogjuk a tájékoztatást és az isme-
retterjesztést, mert Magyarországon óriá-
si szükség van a hiteles információkra. Ez 
hosszú távú célünk, a módszereket igyek-
szünk színesíteni és szélesíteni. Fontos lesz 
a képzés, hiszen reméljünk, hogy sok DK-s 
politikus jut be az önkormányzatokba, az ő 

tevékenységüket össze kell hangolni. A ku-
tatásokat is folytatni fogjuk, hiszen a magyar 
társadalmat jelentősen átalakította a NER, 
amelynek mély hatásai vannak, és ezeket fel 
kell térképezni, meg kell érteni. Ezzel az ala-
pítvány segíteni tudja a Demokratikus Koalí-
ció programjának alakítását, hogy a mai kor 
problémáira mai megoldásokat tudjunk kí-
nálni. Lesznek konferenciáink is, a kampány 
során is rendezünk konferenciát az európai 
minimálbérről, amelyről a tavaszi EP-kam-
pányban sokat beszéltünk. Ez egy nagy eu-
rópai projekt, amely jelentősen javíthatja a 
magyar emberek életét. 
Itt állunk az önkormányzati választás küszö-
bén, mit üzensz a választópolgároknak?
Igazi újdonság ebben a választásban, amely-
lyel a NER még nem találkozott, hogy az el-
lenzéki pártok valódi összefogást, szövetséget 
alakítottak ki. Ez új politikai kultúrát termelt 
ki, amely tovább fog működni a választások 
után is, hiszen sok helyen lesz nyertes pol-
gármesterünk, sok ellenzéki önkormányzati 
képviselő lesz, és innen lehet és kell lebontani 
a Nemzeti Együttműködés Rendszerét. Ennek 
az a feltétele, hogy minél többen menjenek el 
szavazni, hiszen saját sorsukról, saját minden-
napjaikról döntenek. Az ellenzéki polgármes-
terek és képviselők fő feladata pedig az, hogy 
helyreállítsák az önkormányzatiság lényegét, 
vissza kell szerezni a Fidesz által elvett fel-
adatokat, jogosítványokat. Ha sok ellenzéki 
vezetésű önkormányzat lesz, el tudjuk érni 
ezeket a célokat.

ebben a választásban  
olyan összefogás alakult ki,  

amellyel a Ner  
még nem találkozott

beszélgetés Kolber Istvánnal, 
az Új Köztársaság alapítvány 

kuratóriumi elnökével.

Az ellenzéki pártok valódi 
összefogást, szövetséget 

alakítottak ki.
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– A Pest megyeiek számára mindennapos rutinná 
vált, hogy késnek a vonatok, így hiába akarnak Ül-
lőről, Monorról, Ceglédről, Pécelről – és még hosz-
szan sorolhatnám – bejutni Budapestre. Én Isaszeg-
ről járok be nap mint nap dolgozni, és csak nálunk, 
csak az első napon mintegy 60 gyermek késett el az 
iskolából. Nyilvánvaló, hogy a MÁV a következő hó-
napokban sem lesz úrrá a fennakadásokon, tovább-
ra is ugyanúgy lesznek járatkimaradások, késések, s 
a Pest megyeiek ezrei és tízezrei fognak elkésni az 
iskolából vagy a munkahelyükről. 
Hiába megy ez így évek óta, Pest megye fideszes 
közgyűlése látványosan hallgat, soha nem álltak 
ki a MÁV miatt késő Pest megyeiek mellett. Már-
pedig ha a kormány nem tesz semmit, akkor a me-
gyei közgyűlésnek kell nyomást gyakorolnia, ezért 
a Demokratikus Koalíció arra kér mindenkit, hogy 
október 13-án szavazzanak a DK megyei listájára, 

az összeomlás peremén billeg  
a vonatközlekedés Pest megyében

hiszen itt az idő, hogy véget vessünk az állandó ké-
séseknek és járatkimaradásoknak.
Aki az agglomerációból jár be, jól ismeri, milyen ér-
zés, amikor reggel a pályán megálló vonattól kell 
elbotorkálni a legközelebbi állomásig, s milyen 
érzés magyarázkodni a munkahelyen, hogy reggel 
hiába indult el időben, a MÁV miatt mégsem tudott 
pontosan beérni.
A helyzet tarthatatlan, miközben a kormány semmit 
nem tesz a megoldására. Ahogy Pest megye köz-
gyűlése sem tesz semmit, tehát egy ellenzéki több-
ségű közgyűlésre van szükség. Ezért is kérjük, hogy 
október 13-án szavazzanak a DK megyei listájáta, 
mert itt az ideje véget vetni az állandó késéseknek 
és járatkimaradásoknak!

Amúgy folytatódik a MÁV-abszurd – egy veszé-
lyeztetett terhes és kisgyerekes anyuka a bénázás 

legújabb álozata. Nem kétséges, hogy a MÁV mű-
szaki vezérigazgató-helyettesének kirúgásával 
sem ér véget a vasúttársaság vesszőfutása. Sőt, a 
problémák tovább mélyülnek. Az említett anyuka, 
valamint további 50 utastársa vált a MÁV-bénázás 
áldozatává, mivel a hanyag utastájékoztatás miatt 
egy tárolóvágányra kihúzott szerelvény mellől kel-
lett visszabotladozniuk a sínek mellett a Nyugati 
pályaudvarra.
A kormányt és Homolya Róbert vezérigazgatót nem 
érdeklik a vasút bénázásai, a működésképtelenség 
határára került vonatközlekedés. Márpedig ha őket 
mindez hidegen hagyja, akkor a választóknak kell 
kikényszeríteniük a változást. 

Sok más mellett még a Máv is megnehezítette az iskolakezdést, mivel vonatkimaradások, késések jelle-
mezték az őszi szezon indulását Pest megyében, s ezeken tovább rontott, hogy még az utasokat sem vol-
tak képesek minderről tájékoztatni. egy ellenzéki többségű megyei közgyűlés ezt nem fogja megengedni. 

a helyzetről barkóczi balázs, a Demokratikus Koalícó új szóvivője tartott sajtótájékoztatót.

barkóczi balázs Mazula Ildikó Dr. orbán Péter
egyéni képviselőjelölt, Isaszeg egyéni képviselőjelölt, Isaszeg egyéni képviselőjelölt, Isaszeg

Tisztelt választó!
barkóczi balázs va-
gyok, 39 éves. Szüle-
tésem óta Isaszegen 
élek. Édesanyám 
gyerekek százait ta-
nította az olvasásra 
és betűvetésre. Mun-
káját idén “Isasze-
gért” kitüntetéssel 
ismerte el a város. 
2004-ben magyar 

nyelv és irodalom, 2007-ben politológia szakos 
diplomát szereztem. 2012-ben a Miskolci Egyetem 
Irodalomtudományi Doktori Iskoláján summa cum 
laude abszolváltam. Feleségem közgazdász, 8 éves 
Zsombor fiam idén kezdi az általános iskola har-
madik osztályát. Hiszem, hogy az élet nem a politi-
káról szól. Sokkal inkább a politikának kell szólnia 
az életről: a hétköznapok biztonságosabbá tételé-
ről, a minket körülvevő természet védelméről, ar-
ról, hogy jól érezzük magunkat itthon, Isaszegen. 
Ezért elsődleges feladatomnak utcáink, tereink 
biztonságának megerősítését, az idősek megbe-
csülését, egy fiataloknak szóló ösztöndíjrendszer 
kidolgozását, valamint az Európai Unió kínálta 
komplex fejlesztési pályázatok sikeres kihasználá-
sát tartom. Az elmúlt évek fontos üzenetet küldtek 
minden magyarnak. Ez az üzenet pedig egyértel-
mű: csak együtt sikerülhet! De együtt sikerülni fog!

Mazula Istvánné, Ildikó 
vagyok.

Isaszeg 4. számú választó-
kerületének önkormány-
zati képviselőjelöltje. 
1991 óta élek Isaszegen. 
35 év postai szolgálat 
után jelenleg a nyugdíjas 
éveimet töltöm. Szeretem 
és ismerem ezt a várost, 
imádok itt élni, szeretem 

az itt lakó embereket.
Az elmúlt 5 évben az önkormányzat Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának külső tagjaként dol-
goztam. Ismerem és értem a nehéz sorsú, rászo-
ruló isaszegiek problémáit, és ahogy eddig is, úgy 
az előttünk álló önkormányzati ciklusban is arra 
fogok törekedni, hogy másokkal együttműködve 
megoldást találjunk az ő mindennapi nehézsége-
ikre. 

Különösen fontosnak tartom, hogy olyan gondos-
kodó várossá, összekovácsolódó közösségé vál-
junk, ahol odafigyelünk az elesettekre, a rászoru-
lókra és valódi megoldási lehetőségeket szerve-
zünk számukra.

Kérem, támogassanak, hogy mindez a következő 
öt évben megvalósulhasson!

„Politikust ünnepelni 
amiért utakat, épülete-
ket javíttat közpénzből 
olyan, mint az ATM-t 
megtapsolni, amiért 
kiadja a pénzed...”
Dr. orbán Péter va-
gyok, Isaszeg 3. számú 
választókerületének 
önkormányzati kép-
viselőjelöltje. 41 éves 
vagyok, jogászként 

végeztem. Bár még csak 2018 tavasza óta élünk 
a családommal Isaszegen, de elmondhatjuk ma-
gunkról, hogy az első perctől fogva megfogott 
bennünket a település hangulata, a várostáblánál 
előbújó kistemplom tornya, és az itt élők közvet-
lensége. Mára itt vagyunk otthon. 
Az elmúlt hetekben sokan kérdezték tőlem, hogy 
mi a programom az elkövetkezendő 5 évre. A leg-
fontosabbnak azt tartom, hogy meghallgassam az 
itt élőket, meghallgassam, hogy a helyi közösség 
tagjainak mire van szükségük.
Hasonlóan fontosnak érzem, hogy elérhető legyek, 
hogy megoszthassák velem az itt élők a gondola-
taikat, amelyeket aztán valódi párbeszéddel, való-
di együttműködéssel együtt formáljunk közösségi 
kezdeményezésekké. Önkormányzati képviselő-
ként ezeket a közös ügyeket fogom képviselni, 
támogatni.



Némi reményt jelentett, hogy az 1960-as évek vé-
gén termálvízre bukkantak az Alsóparkban, ám sem 
a tanácsrendszer prominensei, sem pedig a 29 éves 
múltra visszatekintő önkormányzati éra egyetlen 
polgármestere nem voltak képesek kiaknázni és 
helyiek javára fordítani a természeti kincset.
Valamelyest javított a cseppet sem kedvező gödöl-
lői strandhelyzeten, hogy jó negyven éve – először 
az ott dolgozók és közvetlen hozzátartozóik, majd 
később a városlakók számára is – fürdőzőhellyé 
alakították az eredetileg tűzivíz-tározónak épült 
egyetemi medencét. A létesítményt, amit 2001-től 
bő tíz évig az önkormányzat cége is üzemeltetett 
– időről időre bővítették, korszerűsítették, három 
évvel ezelőtti újranyitása előtt pedig több mint 150 
millió forintot öltek a teljes körű felújításába. 
Egy ideig tartotta magát az a gondolat, hogy az 
egyetemi strandot befedik, és remekül szolgálja 
majd a helyi úszó- és vízilabdasportot, illetve az itt 
élők egészséges életmódját.
Ma már tudjuk, nem igazán fogja. Ennek oka pró-
zai: 2017 végén kormányhatározat született, ami-
nek értelmében az egyetemi strand területe a Pre-
montrei Apátsághoz került. Gödöllő egyetlen stran-
dolásra alkalmas vizes objektuma 2018 nyarán már 
nem nyitott ki, és – amint az a képen is látszik – az 
enyészet martalékává vált. Ha minden jól megy, a 
jövőben az egyházi iskola diákjainak szolgálatába 
állítják. Az, hogy mikor, egyelőre kérdéses.
Hogy a fentiek tükrében örömtelinek nevezhető-e 
a 2014 márciusában beígért gödöllői versenyuszo-
da jelenleg is zajló építése, ki-ki döntse el belátása 
szerint. A kiemelt kormányzati beruházás kereté-
ben megvalósuló projekt kivitelezési költségeit a 

bejelentés napján 2,5-3 milliárd forintra taksálták. 
Tavaly novemberben ez az összeg már 6,7 milliárd 
forintnál járt. 
Abban pedig mostanság még csak reménykedni 
lehet, hogy a következő év első felében átadják a 

hárommedencés uszodát. Et-
től azonban strandja továbbra 
sem lesz Gödöllőnek...

Dr. varga Zoltán

vizes élményért kiáltanak a gödöllőiek
Hiába élünk a 21. században, alaposan meglepődik az a földi halandó, aki rákeres a gödöllői strand és fürdő szavakra  

a világhálón. a találat ugyanis nulla! a múltból kiindulva ennek nem szabadna megtörténnie, hiszen néhány évtizeddel 
ezelőttig több fürdőhely (például: blahai strand, Gizella-fürdő) is várta a településen a nyári melegben felfrissülni vágyókat.
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Ha a beruházás megvalósulna, jelentős mértékben 
csökkenne a településen áthaladó gépjármű-for-
galom, ezáltal a zsúfoltság és a balesetveszély is. 
Csakhogy az utak építése – az időnként napirendre 
kerülő ígéretek ellenére – az elmúlt közel két évti-
zed alatt az első kapavágásig sem jutott el.
Az első tervek 2002-ben készültek el, és 400 mil-
lió forintot terveztek be az ország költségvetésébe 
erre a feladatra. Jött a kormányváltás, a projekt 
kikerült a támogatásra javasolt fejlesztések köré-
ből, majd 2007-ben leporolták az aktákat. Ekkor 2,2 
milliárd forintos összeget terveztek be az első sza-

kaszra, ám a gazdasági válság elsöpörte a gödöllői 
elkerülőút építésének elkezdését.
Kétes öröm ugyan, de abban – pártpolitikai hova-
tartozástól függetlenül – minden potentát egyetért, 
hogy a helyi közlekedési helyzetet és a gödöllőiek 
életminőségének javítását szolgáló beruházás 
megvalósítása elengedhetetlen. Érdemi lépésekről 
viszont nem hallani.
Tömören fogalmazva, két szálon futtathatók napja-
ink történései ez ügyben. Az egyik egy aláírásgyűj-
tési akció, aminek élharcosa a Gödöllő jelenleg is 
regnáló polgármestere, aki 1998 és 2006 között 

nyolc év át ült a parlamentben, az elkerülőút-épí-
tés vonatkozásában terméketlenül.
A másik, talán reálisabb megoldási lehetőség, hogy 
a projekt anyagi fedezete része lehetne annak az 
1 billió forintos keretösszegnek, amit 2020 és 2024 
között közúti infrastruktúra-fejlesztésre szán a kor-
mány. Miután a legtöbb forrás az első három évben 
áll majd rendelkezésre, itt az idő a lobbizás meg-
kezdésére. A hatékony érdekérvényesítés elsősor-
ban a regnáló kormánypárti képviselő,Vécsey Lász-
ló feladata és felelőssége is egyben. Már csak azért 
is, mert Gödöllő jobbat érdemel(ne)!

elkerülőút, amire már nagyon régen várunk
létezik egy körforgalom Gödöllő nyugati határában, aminek két leágazása a semmibe vezet. Ide futna be a várost 
elkerülő út hosszú évek óta ígéret szintjén rekedt két szakasza: az M3-as autópályát a 3-as főúttal összekötő rész, 

valamint a 3-as számú főúttól induló – az Isaszegi út és a Köztársaság út érintésével – máriabesnyői csatlakozással 
ugyanehhez a főúthoz visszatérő kétszer egysávos déli szektor. 
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A legfontosabb: Kistarcsa városi rangjához méltó 
út és csapadékelvezetési viszonyok megteremtése.
Az ezredfordulón Kistarcsa vezetése úgy döntött, 
hogy bővíti a lakóterületeket, új településrészeket 
von be a lakóövezetbe. Sem út, sem járda, sem csa-
padékvíz elvezetés.... Polgármesterek és képviselők 
jöttek-mentek, de semmi nem változott. Néhány 
utcában járdákat építettünk magunknak, amin fel-
buzdulva az önkormányzat is kissé megemberelte 
magát, és épített egy járdát a Hunyadi utcában. 
Igaz, drágán, az általunk elért ár kb. háromszoro-
sáért. Megépült két aszfaltos utca is, csak éppen a 
mindkét oldali nyitott szikkasztó árok miatt nem 
fér el egymás mellett két autó, és a vendégek sem 
tudnak hol parkolni. És vannak jelöletlen szikkasz-
tó árkok, lassító virágládák, meg 20 km-es táblák. 
Szóval felelősség-áthárítás és pótcselekvés.
Azt szeretném, ha részt vehetnénk az út és csapa-
dékvíz-elvezetés önkormányzati programja kidol-
gozásában és megvalósításában. 
Fogadjuk örökbe a Kistarcsai Kórház HÉv-megál-
lót! A város létesítsen mindkét kijáratnál nyilvános 
illemhelyet! Legyenek fedett kerékpártárolók min-
den kistarcsai HÉV állomásnál! Láttuk, mi történik 
esős időben a HÉV-megállóban lévő aluljárónál. 
Ha nincs víz sem sokkal jobb a helyzet, de legalább 
át lehet menni száraz lábbal. 
Mi lehet az a megoldás, ami méltó egy több mint 
12 ezer lakosú városhoz? Mindig az a kifogás, hogy 
az állomás és az aluljáró a MÁV tulajdona, az nem 
csinál semmit, hiába kéri a képviselő testület, vagy 
a polgármester. A változás a mi érdekünk, tennünk 
is kell érte. Szeretnénk még az idén szerződésbe 
foglalni a MÁV-val, mikorra és mit tud vállalni, és 
mi az, amit mi vállalhatunk. Amit leggyorsabban 
meg lehetne tenni, az az, hogy minden kistarcsai 

HÉV állomáshoz – Kórház, Kistarcsa, Zsófia liget – 
a Hunyadi utcán gyalogátkelőket jelöltetünk ki, a 
hozzájuk tartozó előjelző táblákkal.
A közösségi közlekedés használata lényegesen 
könnyebbé válhatna, ha a HÉV állomások mellé 
„Kerekezz és utazz” kerékpártárolókat létesíte-
nénk, elkezdenénk a kerékpárutak létesítését, elin-
dítva ezzel a kerékpárosbarát várossá válás folya-
matát.
Szerezzük vissza az iskola feletti szakmai kontrollt 
a KlIK-től, alapítsunk új középiskolát, létesítsünk 
bölcsődét! Kistarcsa egy világváros határában jog-
gal várja el, hogy gyermekei a kisgyermekkortól 18 
éves korukig színvonalas oktatási intézményekben 
szerezhessék meg a XXI. századi igényeknek meg-
felelő tudást. Nem elfogadható, hogy a mára már 
kinőtt iskolaépület szakmai munkája felett sem a 
szülők, sem az általuk választott önkormányzat 
nem gyakorolhat kontrollt, mint ahogy az sem, 

hogy egy jó színvonalú középfokú oktatási intéz-
ménybe csak hosszas utazgatás árán juthatnak el 
a fiatalok. Komoly intézményfejlesztési programot 
kell kidolgoznunk, hogy soha többé ne fordulhas-
son elő a bölcsődére megnyert pénz visszaadása.
Inkubátorház és ipari park létesítésével is segíte-
ni kell új kistarcsai vállalkozások elindulását, ide 
települését. Vezessük be a Kistarcsa Kártyát – egy 
kártyát, amellyel a lakosság kedvezményekhez és 
szolgáltatásokhoz juthat a kistarcsai vállalkozók-
tól és az önkormányzattól. Például a közösségi 
tereken és intézményekben ingyenes wifi szolgál-
tatáshoz. 
Közmunka helyett szociális szövetkezetet és értel-
mes munkát az önkormányzat vezetésével! 
Kistarcsa olyan legyen, amilyennek mi, kistarcsai 
polgárok akarjuk. Ennek fóruma a kerekasztal és 
szükség szerint eszköze a helyi népszavazás. Példá-
ul abban az ügyben, hogy mi legyen a telekadóval.
az önkormányzati és közösségi intézmények ener-
giafüggetlenítésének programját folytatni kell.
Hatékony és polgárbarát önkormányzatot sze-
retnék, ahol a lakók, tulajdonosok és a település 
érdeke az elsődleges. Ha azt akarjuk, hogy az ön-
kormányzat legalább elgondolkozzon ezeken a 
javaslatokon, akkor ott kell lennünk a képviselő-
testületben! Olyan képviselőtestületet akarunk, 
amelyik reprezentálja Kistarcsa sokszínű közéletét, 
nem csupán gombot nyomogat a hatalom igényei 
szerint!
Kistarcsa többet, jobbat érdemel!
Több fejlesztést, szolgáltatást lakóinak, és jobb 
tisztségviselőket!

Penz andrás
az 5. számú körzet képviselőjelöltje

Kistarcsai ellenzéki Szövetség

Kedves választó, aki egyben szomszéd, 
lakó-, tulajdonos- és polgártárs!

a Simándy ligetben lakó jelöltként legfontosabb célom a választókerület érdekeinek megjelenítése 
és képviselete a képviselőtestületben. Mik is a körzetben lakók legfontosabb igényei?

Előzmények: a településen az elmúlt időszakban több olyan halálos kime-
netelű közlekedési baleset és bűncselekmény is történt, amely megfelelő 
biztonsági és rendőri jelenléttel, valamint a közterületfelügyelet hatéko-
nyabb működésével elkerülhető lett volna. Ez természetes módon borzolta 
a közösség kedélyét, és megrendítette a városlakók biztonságérzetét. Az 
isaszegiek természetes igénye, hogy a város továbbra is élhető maradjon, 
és a rend és a biztonság szavak ne csupán távoli, ködös fogalmak, hanem 
a mindennapokban megtapasztalható tartalom és valóság legyen. Ezért az 
önkormányzatnak saját hatáskörén belül mindent el kell követnie ahhoz, 
hogy mindez megvalósulhasson.
Javaslataink, programunk: 
Belterületen bővítjük a térfigyelő kamerarendszert, külterületen kiépítjük 
a vadkamera-rendszert – megerősítjük a közterület felügyeletet, biztosít-
juk a megfelelő személyi állományt – korszerűsítjük a közvilágítást – külső 

biztonsági szolgálat bevonásával 
biztosítjuk a folyamatos jelenlétet 
Isaszeg utcáin
Bevezetjük a rendészeti alpolgár-
mester (vagy tanácsnok) intéz-
ményét. Az ő feladata lesz, hogy 
összehangolja a polgárőrség, az 
Önkéntes Tűzoltó Egyesület, a 
katasztrófavédelem, valamint a 
rendőrség munkáját a Hivatal szervezetéhez tartozó mezőőrökkel és a ki-
bővített létszámú közterület felügyelettel. Emellett az ő feladata lesz be-
tartatni a vonatkozó rendeleteket, mert az isaszegiek biztonsága számunk-
ra elsődleges kérdés. Traffipax készüléket vásárolunk, és szavatoljuk azok 
jogszabályoknak megfelelő működését.                                       barkóczi balázs

a közrendvédelem erősítése, az isaszegiek biztonságérzetének  
és komfortérzetének növelése
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A tárgyalások eredményeként együttműködési 
megállapodás jött létre, amely szerint Gödöllőn az 
ellenzéki összefogás jelöltjei 
A DK–Jobbik–Párbeszéd–MSZP közös jelöltjeiként 
indulnak az önkormányzati választáson, és támo-
gatja őket a Magyar Szolidaritás Mozgalom is. Az 
ellenzéki összefogás azért jött létre, hogy az együtt-
működés és a közös jelöltek révén a választópolgá-
rok bizalmából elnyerjék Gödöllő település polgár-
mesteri tisztségét és többséget alkothassanak az 
önkormányzat képviselőtestületében azért, hogy 
biztosítani lehessen Gödöllő nyugodt, kiszámítható, 
a fenntartható fejlődés mellett elkötelezett, szo-

NYILATKOZAT 
 
A gödöllői ellenzéki kerekasztal egyeztetést folytatott a 2019. évi önko 
 
A tárgyalások eredményeként együttműködési megállapodás jött létre, 
amely szerint Gödöllőn az ellenzéki összefogás jelöltjei  

DK – Jobbik – Párbeszéd – MSZP 
pártok közös jelöltjeiként indulnak az önkormányzati választáson, és 
támogatja őket a Magyar Szolidaritás Mozgalom is. 
 
Az ellenzéki összefogás azért jött létre, hogy az együttműködés és a 
közös jelöltek révén a választópolgárok bizalmából elnyerjék Gödöllő 
település polgármesteri tisztségét és többséget alkothassanak az 
önkormányzat képviselőtestületében azért, hogy biztosítani lehessen 
Gödöllő nyugodt, kiszámítható, a fenntartható fejlődés mellett 
elkötelezett, szociális ügyekben érzékeny működését. 
 
 Az ellenzéki összefogás résztvevői és jelöltjei egyetértenek abban, hogy  

● Az önkormányzatnak az a feladata, hogy a településen élők 
boldogulását segítse, a város lakóinak komfortos, szervezett, 
élhető, szerethető környezetet teremtsen. 

● Gödöllő polgármesterének csak egyetlen feladata, célja, tisztsége 
lehet, a Gödöllőn élő emberek kényelmének, életminőségének, 
biztonságának folyamatos javítása. 

 
Arra kérjük a gödöllői választókat, hogy szavazzanak az  

Ellenzéki Összefogás közös jelöltjeire. 
 

 
  

 
 

  
 

Mit vársz október 13-tól?
Október 13-án nemcsak polgármestereket és he-
lyi képviselőket választunk, hanem megyei ön-
kormányzatokat. Bár a Fidesz az elmúlt években 
számos fontos feladatot elvett a megyéktől, még 
mindig sok fejlesztési döntésbe beleszólása van a 
megyei testületeknek. Ebből persze nem sokat lát-
tunk, hiszen a megyék élén is fideszes pártkatonák 
ültek, akik nem az itt élők érdekeit képviselték, ha-
nem kormány utasításait hajtották végre.
Mit fog képviselni a DK a megyei közgyűlésben?
A Demokratikus Koalíció szerint a megyei közgyű-
lés fő feladata az, hogy a megyében élőket képvi-
selje, ha kell, akkor akár a kormánnyal szemben is. 
A megyében élők támogatása olyan felhatalmazást 
ad, amit az ország urai nem hagyhatnak figyelmen 
kívül. A Demokratikus Koalíció képviselői azt vállal-
ják, hogy minden körülmények között a helyi embe-
rek érdekében állnak ki. Legyen szó akár a vasúti és 

a megyében élőket  
kell képviselnünk!

Szabó attila megyei listavezetőt 
kérdeztük a választásokról

„Friss nyugíjasok”, Antal mindössze egy éve ha-
gyott fel a munkával. Judit egy számítástechni-
kai cégnél volt irodavezető, Tóni épületgépész, 
építésvezető. Mindenük a demokrácia, a szabad-
ság, a nyugati értékek. Azért vannak a DK-ban, 
mert ezeket az értékeket képviseljük. Úgy me-
sélik saját történetüket, hogy amikor meghall-
gatták a teljes őszödi beszédet, eldöntötték, ha 
valaha pártot alapítok, abba bizony belépnek. 
A DK alapító tagjai. Habár zuglói önkéntesek, 
nem csak ott lehet találkozni velük. „Ott segítünk, 
ahol kell.” Egyik héten Pápán gyűjtenek aláírást, 
másik héten Miskolcon járnak lakásról lakásra. 
Most pénteken Szolnokon voltak Klára fórumán, 
ahol szóróanyagokat osztanak, és DK-s ajándék-
tárgyakat, könyveket árusítanak. Amikor vidékre 
mennek valamilyen okból, viszik a szóróla-
pokat, matricákat és megállnak az útba eső 
községekben, ahol teleszórják a levélládákat.
Horvátországi nyaralásuk során a magyar rend-
számú autókra szórólapokat tettek. Egy helyi 
zuglói kisvendéglőben, úgynevezett „politizáló 
sarokban” hosszú éveken keresztül vérremenő 
vitákat folytattak a fideszes tulajdonossal és 
személyzettel. Ma már mindannyian a DK-nak 
gyűjtenek aláírásokat.
Nem rábeszéléssel, hanem kérdések sokaságának 
megfogalmazásával győzik meg az embereket.
Hisznek az európai Magyarországban és az DK-
ban. És tesznek érte.

NYIlaTKoZaT

a DK Pest megyei listája
   Szabó Attila
   Svisztné Kiss Ildikó
   Schwarz Andrásné
   Törzsök Tibor
   Penz András

Folytatom a sorozatomat, ahol bemutatok nek-
tek néhány országosan alig ismert vagy ismeret-
len DK-s aktivistát, helyi vezetőt. valójaban ők 
viszik a hátukon a pártot. Itt az ideje, hogy meg-
ismerjétek őket!

a GöDöllőI elleNZÉKI 
KereKaSZTal eGYeZTeTÉST 

FolYTaToTT a 2019. ÉvI 
öNKorMáNYZaTI válaSZTáSoKrÓl

a busz közlekedés javításáról, az egészségügy rend-
betételéről, az utak felújításáról, kerékpárutak épí-
téséről, vagy éppen a kulturális és közösségi élet tá-
mogatásáról. Nekünk, az itt élők érdekei fontosak, 
és nem a kormányzati utasítások. Az akarjuk, hogy a 
megye minden lakója európai életet élhessen.
Megyei képviselőként fel lehet lépni a korrupció 
ellen?
De még mennyire! Minden el fogunk követni azért, 
hogy megszűnjön a mindent átszövő korrupció, a 
hazai és uniós fejlesztési források elpazarlása, az 
uram-bátyám rendszer és a politikai alapú pén-
zosztogatás. Ezek a pénzek a megye minden lakóját 
megilletik, és mi gondoskodni fogunk róla, hogy a 
fejlesztések előnyeit mindenki élvezhesse, ne csak 
néhány fideszes. Fuchs Judit és  

Fuchs antal 
házaspárPest megyei programunkból:

• a tömegközlekedés és a kerékpárút-hálózat 
fejlesztése
• a dunai kompátkelő tömegközlekedéssé 
minősítése, díjainak csökkentése, műszaki 
fejlesztése
• a nőgyógyászati szakrendelés, a gyermekor-
vosi szolgálat és a patikai ügyelet stabilizálása
• úthálózat fejlesztése
• a vasút- és HÉv-közlekedés javítása

ciális ügyekben érzékeny működését. Az ellenzéki 
összefogás résztvevői és jelöltjei egyetértenek ab-
ban, hogy az önkormányzatnak az a feladata, hogy 
a településen élők boldogulását segítse, a város 
lakóinak komfortos, szervezett, élhető, szerethető 
környezetet teremtsen.
Gödöllő polgármesterének csak egyetlen feladata, 
célja, tisztsége lehet: a Gödöllőn élő emberek ké-
nyelmének, életminőségének, biztonságának folya-
matos javítása.
Arra kérjük a gödöllői választókat, hogy szavazza-
nak az Ellenzéki Összefogás közös jelöltjeire.



Fiatalokkal – fiatalosan
„Nem tagadom, időnként alig felfogható, hogy 16-25 éves lányok és fiúk a nyár közepén a hazá-

jukról akartak beszélgetni velem. Letaglózóan izgalmas az érdeklődésük. 
Semmi szereplés. Semmi pártpolitika. Beszélgetünk. Magunkról. Magyarországról. Európáról.”

Gyurcsány Ferenc

Kecskeméten, Nyíregyházán,  
békéscsabán...
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